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MEMORANDU M 

Van: Drs. E. H. van der Beugel (DGEM) 

Aan: 

Onderwerp : Voorbespreking met de Belgen 
betr. i ntegratie- studies 

Ik doe U hierbij toekomen het korte verslag van 
Prof . Kymmell van de bespreking , die de Heren Homan , Rutten 
en hi j op verzoek van de Belgen gis teren in Brussel voerden , 
alsmede het door de Belgen geproduceerde stuk, waarvan zij 
zich voorstellen , dat dit het startschot van de experts
conferentie zal zijn . 

Ik ben van mening, dat Nederland nooit met een 
dergelijk document , dat zich weer geheel beperkt tot de 
douane - uni e approach , naar voren zou moeten komen , maar 
dat het een bijzonder gelukkige coincidentie is nu Voorzitter 
Spaak de conferentie met deze werkzaamheden wil doen beginnen . 

U zult uit het stuk lezen , dat de Belgen zich op 
handige wijze op de vlakte houden over de institutionele zaak, 
maar de zin op blz . 4 bovenaan "1e Comité devrait étudier 
quelles seraient ces conditions et qui en serait juge" 
verschuift dit probleem naar de experts, een idee , dat mij 
op zich zelf juist voorkomt . 

\{anneer het juist is , dat de Heer Spaak op 1 Juli 
de werkzaamheden wil beginnen , dan geloof ik , dat het go ed 
zou zijn , dat wij na de vergadering van de Commissie Beyen 
in kleine kring , waarbij ik denk aan DGPZ , DWS , de Heer Homan 
en ik zelf , bij U nog met Prof . Verrijn stuart zullen praten 
ten einde hem enige vastighe id te geven voor zijn op 1 Juli 
te volgen beleid . Wij moeten ook nog eens spreken over de 
noodzakelijkheid , dat de Nederlandse delegatie voor de ver
gadering van 1 Juli nogmaals contact opneemt met hun Belgische 
collega ' s . 

Tenslotte nog twee opmerkingen van personeels aard . 
De waarschijnlijke benoeming door de Italianen van Cattani 
is bepaald niet gelukkig . Omdat hij uitstekende medewerkers 
had , was hij in Parijs een niet onsuccesvol OEEC- vertegenwoor
diger van Itali~ , maar in wezen interesseert hij zich alleen 
voor zijn monocle . 

De Heer Kymmell zal vanaf morgen 14 dagen met 
vacantie zijn . Aangezien hij het werk in deze zaak deelt 
met de Heer Kupers zou ik willen voorstellen de Heer Kupers , 
voor zover het betreft het vergezellen van de Heer Verrijn 
Stuart, de plaats van de Heer Kymmell te doen innemen . 
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Betreft: Voorbespreking met de Belgen over de verdere integratie 
studies. 

Gistermorgen vond in Brussel een bespreking plaats op 
verzoek van de heer Hupperts over de verdere gang van zaken 
met betrekking tot de studie-conferenties, welke onder leiding 
van de heer Spaak zullen worden gehouden. Van Belgische zijde 
was voorts Prof. van Tichelen aanwezig, onzerzijds de heer 
Linthorst Roman, de heer Rutten en ik • 

De Belgen overhandigden ons een aantekening (bijlage), 
waarin zij zeer voorlopig enkele gedachten hadden neergelegd 
omtrent hun zienswijze over de verdere gang van zaken. De hoofd
gedachte daarvan is, dat zij Spaak willen voorstellen om de I Studiecommissie onder zijn leiding te doen beginnen met de be
studering van de algemene integratie en daarbij de discussies 

I te openen door het probleem van de modaliteiten van de Douane
Unie in discussie te stellen. Zij menen dat dit ook onze 
Minister welgevallig zou zijn gezien het Nederlandse standpunt 
in afgelopen jaren. 

Over dit stuk is zeer oppervlakkig van gedachten gewisseld 
en zijn er ook geen conclusies getrokken. Algemeen bestond 
scepsis of de Fransen een dergelijke aanpak zouden steunen. 
Mede hierom was men van mening, dat van de zijde van Spaak zo 
spoedig mogelijk conta ct met de Duitsers zou moeten worden op
genomen . 

I n de verdere discussie is nog het volgende gebleken. De 
Bel gische ambtenaren hebben nog geen contact met de heer Spaak 
gehad en wisten ook niet in welke mate deze voornemens was zelf 
de s tudie-bespreki ngen t e leiden. Of hij dacht aan het uitnodi
gen van een pl aatsvervanger, die tevens als Secretaris-Generaal 
zou kunnen funct ionneren , was hun niet bekend. Ik had de in
dr uk

i 
dat zi j di t wel een i e twat nijpende zaak vonden, omdat zij 

noga be zorgd waren voor de voering van het Secretariaat. Zij 
achten de heer Calmes niet i n staat zelfstandig bepaalde stuk
ken voor te bereiden . Bij de conferenties in Rome en Parijs 
had men dit destijds reeds als een gemi s gevoeld. 

Zij deelden mede , dat de I talianen de heer Cattani, de 
Fransen de heer Gai l lard en de Duitsers waarschijnlijk de heer 
Hallstein zouden zenden . De heer Snoy zou de Belgische delegatie 
leiden . 

Voorts deelden zij mede , dat de heer Spaak op 1 Juli reeds 
de gedelegeerden bijeen wilde roepen. De uitnodigi ngen lagen 
klaar doch waren nog niet verzonden. 

Wat de verdere wijze van bestudering betrof , dachten zij 
aan het instellen van 4 commissies , t . w. voor het t~ansport, 
de energie , de atoomenergie en de algemene integrat~e . 

Omtrent verdere contactopname is niets afges proken. Vij 
hebben medegedeeld , da t 28 Juni de commissie Beijen bijeen zou 
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komen. Wellicht is er nog gelegenheid 30 Juni nogmaals 
contact met hun op te nemen, waarbij dan tevens de heer 
Verrijn Stuart aanwezig zou kunnen zijn. Een suggestie 
mijnerzijds van die aard juichten zij toe. 

Mijn eindindruk is, dat de Belgen, gezien het voor
zitterschap van de heer Spaak, zich genoopt voelen actiet 
de gang van zaken te helpen stuwen, maar niet precies weten 
hoe zij dit nu moeten doen en dat zij derhalve dit voor
gesprek hebben gearrangeerd waarschijnlijk in de hOop, van 
ons te horen of in Nederland reeds bepaalde ideeën voor de 
verdere procedure bestonden. Ik weet niet of zij hierin 
teleurgesteld zijn. 


